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Kitabım
çıkacak

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

Pelerinsiz
Kahramanlar
Fahrettin HEPKESKİN >5’te

Deprem saatinDe
‘Deprem’ eylemi

CHP İl Başkanlığı 6 Şubat depremlerinin yıl dönümünde sabaha karşı 
04.17’de İl Başkanlığı önünde eylem yaptı.  İl Başkanı Nail Kamacı, “Geçen
2 yılda yaralar hala kanarken, hiçbir sözün tutulmadığını görüyoruz” dedi

�6 Şubat 2023 tarihinde Kahra-
manmaraş merkezli gerçekle-
şen depremlerin yıldönümün-
de Cumhuriyet Halk Partisi 
Antalya İl Başkanlığı eylem 
gerçekleştirdi. 

�CHP İl Başkanı Nail Kamacı, 
“Depremlerin üzerinden 2 yıl 
geçmesine rağmen bölgede 
hala değişen hiçbir şey olmadı-
ğını gördük. Verilen hiçbir söz 
tutulmadı” dedi. 5’te

sabaha karşı eylem

‘sözler tutulmaDı’

6 şubat
deprem 
şehitleri 

anıldı

2 yıldır
sorunlar

hala 
çözülemedi

�Kahramanma-
raş merkezli 6 şu-
bat depremlerinin 
ikinci yıl dönümün-
de afette hayatını 
kaybedenler defne-
dildikleri Kurşunlu 
Mezarlığı’nda mezarı 
başında anıldı. 4’te

�SES antalya şube-
si Eğitim ve Örgüt-
lenme Sekreteri aslı 
Soydar, depremze-
deler ve sağlık-sos-
yal hizmet emekçi-
lerinin sorunlarının 
hâlâ çözülmediğini 
söyledi. 5’te

büyük felaketten
turizm de etkilendi

Şefler Platformu kurucusu ve mutfak şefi Tuğrul Öztaş, 
Kahramanmaraş depremi sonrası sadece afet bölgesinin değil 

Antalya ve turizm sektöründe de büyük kayıplar yaşandığını söyledi

�Şefler Platformu kurucusu Tuğ-
rul Öztaş, deprem sonrası yaşa-
dıklarını anlattı. Depremden 2 yıl 
geçmesine rağmen acıların taze 
olduğunu belirten Öztaş, “Asla 
unutamayacağız” dedi. 

�6 Şubat depremi sonrası Antalya’da 
ve özellikle turizm sektöründe ciddi 
kayıplar yaşandığını belirten Öztaş, 
“Antalya’daki şeflerimizi ve turizm 
sektöründeki önemli isimlerimizi 
kaybettik” dedi. 5’te

‘unutmayacağız’

turizm De kayıp verDi

Deprem bölgesinde 
eğitim sorunu var
�afEt bölgesindeki eğitim 

sorunları devam ettiğini ifa-
de eden Eğitim Sen antalya 
şube Başkanı Kadir Öztürk, 
“Çoğu okul hâlâ kullanıla-
maz halde” dedi. 4’te

07 Gençlik’ten 
hatay’a yardım
Antalyaspor taraftar grubu 

07 Gençlik’in düzenlediği 
yardım kampanyasında 

toplanan bağışlar deprem 
bölgesindeki okullara ulaştı

�ANTAlyAsPor taraftar grubu 07 
Gençlik, deprem bölgesine yar-
dım kampanyası başlattı. Kırmızı 
beyazlı taraftarlar bağışlarla 
toplanan bot ve montları deprem 
bölgesine ulaştırdı. 7’de

Doğu Akdeniz Uluslararası 
Turizm ve Seyahat 

Fuarı’na katılan Başkan 
Muhittin Böcek, yerel 

yönetimlere konaklama 
vergisinden pay verilmesi 

çağrısını yineledi

�İStanBul’da 28’incisi düzenlenen 
EMItt fuarı’na katılan  Büyükşehir 
Belediye Başkanı Böcek, türkiye’nin 
61 milyar dolar olan turizm gelirinin 
yaklaşık 25 milyar dolarının antal-
ya’dan olduğuna dikkat çekti. 2’de

antalya’nın önemi

konaklama vergisi 
emıtt gündeminde

antalyalı gruptan
‘atatürk’e Dair’ albümü
�antalya’da doğan 1881’s isim-

li müzik grubu 4 şarkıdan olu-
şan ‘atatürk’e dair’ isimli albü-
münü piyasaya sürdü. 8’de
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Şehir Plancısı Dr. ebru Manavoğlu, dün-
ya genelinde nüfus artışı ve göç hareketlili-
ğiyle birlikte kentlerde ulaşımın giderek bü-
yüyen bir sorun haline geldiğini belirtti. 
Kent planlamasında alınan yapılaşma karar-
larının aynı zamanda ulaşımı ve insanların 
yaşam kalitesini de doğrudan etkilediğini 
vurgulayan Manavoğlu, kentte yaya hare-
ketliliğini ve toplu taşımayı geliştirecek sür-
dürülebilir ulaşım sistemlerinin oluşturul-
ması gerektiğini belirtti. Manavoğlu, “Dünya 
Sağlık Örgütü’nün verilerine göre fiziksel ola-
rak aktif olmanın sağlık, sosyal ve ekonomik 
açıdan birçok faydası bulunmaktadır. Planla-
mada kentsel hareketliliği teşvik eden uy-
gulamalar; obezite, yaşlılarda yalnızlık, 
stres gibi birçok sağlık sorununun 
tedavisine yardımcı olmaktadır. Bu-
nunla birlikte, sosyal etkileşimin 
güçlendirilerek komşuluk ilişkileri-
nin geliştirilmesine, sağlıklı bir top-
lum oluşturularak yaşam süresinin 
uzamasına, daha yaşanabi-
lir, güvenli ve erişilebilir bir 
kent olmaya katkı sağla-
maktadır” diye konuştu. 
Bu kapsamda sürdürü-
lebilir ulaşım sistemle-
rin önemini vurgu-
layan Manavoğlu, 

kent sakinlerinin temel ihtiyaçlarına yürüye-
rek ya da bisikletle 15 dakikada ulaşabildiği 
‘15 Dakikalık Şehir’ konseptinin yaya önce-
likli hareketliliği teşvik eden bir strateji oldu-
ğunu aktardı.

MOTORLU TAŞIT SAYISI 1 MİLYON 571 
BİN 626’YA YÜKSELDİ

Kasım ayından itibaren bir ayda motorlu 
kara taşıtları sayısının 11 bin 171 arttığını 
ve bir senede bu rakamın 122 bin 270 oldu-
ğunu aktaran Manavoğlu, “TÜiK verilerine 
göre, Aralık 2024 itibarıyla kentteki motor-
lu taşıt sayısı 1 milyon 571 bin 626’ya yük-
seldi. Son bir yılda taşıt sayısında yaklaşık 

yüzde 8’lik bir artış yaşandı” diye ko-
nuştu. Bu verilerin, kentte otomobil 

bağımlılığının arttığını gösterdi-
ğini ifade eden Manavoğlu, “Bir 
turizm kenti olan Antalya’nın 
trafik sıkışıklığını önleyecek sür-

dürülebilir ulaşım stratejile-
rine ihtiyaç var; veriler de 

bunu doğruluyor. Antal-
ya ili günümüzde taşıt 
sayısı ile istanbul, An-

kara, izmir’den sonra 
4. sırada yer alıyor. 
Bu nedenle sürdürü-
lebilir ulaşım politi-

kalarına ihtiyacımız var” diye konuştu.

15 DAKİKALIK ŞEHİR MODELİ

‘15 Dakikalık Şehir’ konseptinin, bireyle-
rin yürüyerek, bisikletle veya toplu taşımay-
la temel ihtiyaçlarını karşılayabilecekleri bir 
model olduğunu belirten Manavoğlu, “Pa-
ris belediye başkanının seçim vaadi olarak 
gündeme gelen ‘15 Dakikalık Şehir’ konsepti, 
kentsel planlamada arazi kullanımı kararla-
rında erişilebilirlik kriterlerinin önemine dik-
kati çeken ve yaya öncelikli hareketliliği teş-
vik eden bir diğer strateji olarak karşımıza 
çıkıyor. Bu model, kent sakinlerinin otomo-
bile bağımlı olmadan sağlık, eğitim, alışveriş 
ve sosyal aktivitelere ulaşmasını hedefliyor. 
Ulaşım sürelerini kısaltarak daha verimli bir 
kent yaşamı sunuyor” dedi.

‘TOPLU TAŞIMAYI TEŞVİK ETMELİYİZ’

Sürdürülebilir ulaşım sistemlerinin sağlıklı 
kentleri, sağlıklı kentlerin ise yaşam kalitesi 
yüksek toplumları oluşturduğunu söyleyen 
şehir plancısı Dr. ebru Manavoğlu, “Antal-
ya gibi hızlı büyüyen bir kentte, ulaşım siste-
mimizin güvenli, erişilebilir ve sürdürülebilir 
hale getirilmesi gerekiyor. Yaya hareketliliği-
ni artırmalı, bisiklet yollarını yaygınlaştırma-
lı ve toplu taşımayı teşvik etmeliyiz” diye ko-
nuştu.  DHA

iSTAnBUl’DA bu yıl 28’incisi 
düzenlenen dünyanın en büyük 
turizm fuarlarından biri olan Doğu 
Akdeniz Uluslararası Turizm ve 

Seyahat Fuarı›na (eMITT) katıldı. Baş-
kan Muhittin Böcek, Türkiye’nin 61 
milyar dolar olan turizm gelirinin yak-
laşık 25 milyar dolarının Antalya’dan 
olduğuna dikkat çekerek, yerel yöne-
timlere konaklama vergisinden pay 
verilmesi çağrısını yineledi.  Dünya-
nın en önemli turizm fuarlarından biri 
olan 28. Doğu Akdeniz Uluslararası Tu-
rizm ve Seyahat Fuarı eMITT 2025 is-
tanbul TÜYAP Kongre ve Fuar merke-
zinde başladı. Aynı zamanda Antalya 
Turizm Koruma ve Gelişim Bölgesi Alt-
yapı hizmet Birliği (AnTAB) ve Akde-
niz Belediyeler Birliği Başkanı da olan 
Antalya Büyükşehir Be-
lediye Başka-
nı Muhittin Bö-
cek, Antalya’nın 
tanıtımına katkı 
sağlamak üzere 
fuarın açılışına 
katıldı. Büyük-
şehir Belediye-
si öncülüğünde 
kurulan AnTAB 
çatısı altında fu-
arda yer alan 
Antalya standı 
ziyaretçilerden 
yoğun ilgi gördü. Başkan Muhittin Bö-
cek, Antalya standında büyükşehir be-
lediye başkanları, sektör temsilcileri ve 
misafirlerini ağırladı. 

ANTALYA’NIN TANITIMINA KATKI

eMITT fuarının turizmin dünyaya 
açılan en önemli kapılardan biri oldu-

ğunu söyleyen Başkan Muhittin Bö-
cek, turizm sektörünün buluşma nok-
tası olan fuarı önemsediklerini söyledi. 
Antalya’nın tanıtımına katkı sunmak 

için bu tür fuarların 
önemine dikkat çe-
ken Başkan Böcek, 
“28. eMITT turizm 
fuarında olmanın 
mutluluğunu yaşı-
yorum. 39 ülkeden 
650’nin üzerinde 
turizm sektör tem-
silcileri burada. Açı-
lış konuşmalarında 
2024 yılına ait tu-
rizm verileri payla-
şıldı. Ülkemizi 62 
milyonun üzerinde 

yabancı turist ziyaret etti ve 17 milyo-
nu Antalya’mıza geldi. 61 milyar dolar 
turizmden gelir var, yaklaşık 20-25 mil-
yar doları Antalya’mızdan. rakamlar 
sevindirici. Bu rakamları daha da yu-
karı çıkarmak için tüm kurum kuruluş-
larımızla, sektör temsilcilerimizle, sivil 
toplum kuruluşlarımızla el ele çalışma-

ya devam edeceğiz” dedi. 

KONAKLAMA VERGİSİ                
ÇAĞRISINI YİNELEDİ

Belediyelerin konaklama vergisin-
den pay alması gerektiğini bir kez 
daha tekrarlayan Başkan Böcek, “Tu-
rizm Bakanlığı’nın turizmle ilgili ya-
tak kapasitesine göre konaklama vergi-
sinden pay verilmesi konusuna dikkat 

çekmek istiyorum. Çünkü Antalya’nın 
2 milyon 696 bin nüfusu var ancak yer-
li ve yabancı turistle 26 milyon nüfu-
sa ev sahipliği yapıyoruz. Biz 2 milyon 
696 bin nüfusa göre para alıyoruz. ha-
vası, suyu, alt yapısı her şeyine hizmet 
ediyoruz. Bunu bakanlığın düşünmesi 
gerek. Turizm sektörümüzü düşünüyor, 
turizm ilçelerimizin alt yapılarını yolla-
rını yapmaya çalışıyoruz. Tasarruf ted-
birlerine uyuyoruz alt yapı yatırımla-
rımızı yapmaya devam ediyoruz. hem 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
hem AnTAB turizm birliği hem de Ak-
deniz Belediyeler Birliği başkanı ola-
rak hem de turizmciler adına konakla-
ma vergisi çağrımızı yineliyorum. eğer 
konaklama vergisinden bizlere de kat-
kı verilirse turizm sektöründe görev ya-
pan herkese çok daha büyük destek 
ve katkılarımız olacak” diye konuştu.  
Başkan Böcek, açılışın ardından fuarın 
en güzel ve göz alıcı stantlarından biri 
olan Antalya standında ziyaretçiler ile 
bir araya geldi.   HABER MERKEZİ 

KonaKlama vergisi 
emITT gündeminde
Doğu Akdeniz Uluslararası Turizm ve Seyahat Fuarı’na katılan Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, yerel yönetimlere konaklama vergisinden pay verilmesi çağrısını yineledi

KUAFÖr-
ler ve Mani-
kürcüler esnaf 
ve Sanatkar-
lar Odası An-
talya Şube Baş-
kanı Tolgahan 
Demir, usta-
lık belgesi ki-
ralayarak çalı-
şan işletmeler 
hakkında de-
netimin gerekli 
olduğunu söy-
ledi. eski uygulamalara oranla yeni dü-
zende bu belgelere ulaşmanın daha ko-
lay olduğunu belirten Demir, iş yeri 
açan kişilerin belge kiralamadan, ken-
di belgelerini alması gerektiğini aktar-
dı. Başkan Demir, “eskiden toplamda 
sekiz yılda ustalık belgesi alınabiliyor-
du. Şimdi ise 4 yıllık eğitim sürecinden 
sonra hem kalfalık hem de ustalık bel-
gesi alınabiliyor. Ayrıca Milli eğitim 
Bakanlığı onaylı okullarda 826 saatlik 
eğitim alarak veya Mesleki Yeterlilik 
Kurumu sınavlarına girerek ustalık bel-
gesine ulaşmak mümkün” dedi.

‘ODALAR OLARAK                          
GÖREV ALABİLİRİZ’

Güzellik ve kuaförlük sektöründe iş 
yeri açma sürecinde belgelerin sahiple-
rinin dedenetlenmesi gerektiğini vur-
gulayan Demir, “Bugün bir doktor ya 
da avukat mesleğini icra edebilmek 
için belirli belgeleri kendi adına almak 
zorunda. Ancak kuaför veya güzellik 
salonu açmak isteyenler, bu tür zorun-
lulukla karşılaşmıyor. Kendi ustalık bel-
gesi olmadan iş yeri açılabiliyor, başka 
birinden belge kiralayarak iş yürütü-
lüyor. Bu durum meslektaşlarımız için 
ciddi adaletsizlik yaratıyor” diye konuş-
tu. Bu konuda denetlemelerin oda baş-
kanları tarafından yapılması gerekti-
ğini savunan Demir, “Biz odalar olarak 
bu konuda görev alabiliriz, denetleme 
yetkisini alırsak bu uygulamayı gerçek-
leştirebiliriz. Ustalık belgesi olmayan 
kişilere, başkasının belgesini kiralaya-
rak iş yeri açma izni verilmemeli. Av-
rupa’da kendine ait belgeler olmadan 
bırakın iş yeri açmayı, çalışmak bile 
mümkün değil” diye konuştu. Kuaför 
ve güzellik sektöründe meslek stan-
dartlarının korunması için bu konu-
da bir düzenleme yapılması gerektiğini 
kaydeden Demir, “Ustalık belgesi olma-
yan kişilerin belge kiralayarak iş yeri 
açmasının engellenmesi, mesleğimizi 
hak ettiği düzeye taşımak için gerekli 
bir düzenlemedir. Bu konuda önlemler 
bir an önce alınmalı” dedi. DHA 

Ustalık belgesi 
kiralamak

adaletsizlik 
yaratıyor

‘15 dakikalık Şehir’
konsepti önerisi

Şehir Plancısı Dr. Ebru Manavoğlu, dünyada birçok kentte uygulanan ‘15 
Dakikalık Şehir’ konseptinin Antalya’da nasıl uygulanabileceğini değerlendirdi

SeriK’Te devlet hastanesi 
otoparkındaki otomobil, çıkan 
yangında kullanılamaz hale 
geldi. Olay, saat 12.30 sırala-
rında Serik Devlet hastane-
si otoparkında meydana gel-
di. hastane personeli hasan 
Ali Kahya’ya ait 07 DP 343 pla-
kalı otomobil park halindey-
ken henüz bilinmeyen neden-
le yandı.

Kısa süreli panik yaşanan 
otoparkta, diğer araç sahiple-
ri otomobillerini tedbir amaç-
lı uzaklaştırdı. ihbarla olay ye-

rine gelen itfaiye ekibi alevi 
söndürdü. hasan Ali Kahya, 
“Saat 07.30’da hastaneye gel-
dim. Aracımı otoparka bırak-
tım ve işimin başına geçtim. 
Çalışırken arkadaşlarım ara-
cımın yandığını haber verdi. 
Aşağıya indiğimde aracımın 
yandığını gördüm” dedi. 

Serik Devlet hastanesi Baş-
hekimi Serkan Kurt da geçmiş 
olsun dileğunde bulunduğu 
Kahya’ya yardımcı olacakları-
nı söyledi. Polis olayla ilgili in-
celeme başlattı.  DHA

Otoparktaki 
otomobil yandı 
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MANAVGAT ilçesinde meydana gelen trafik kazasında 
2 kişi yaralandı. Kaza sırasında trafik ışıklarının çalışmadığı 
belirtilirken yaralılardan araçta yolcu olarak bulunan Sultan Y. 
ve 07 BVP 938 plakalı araçta yolcu olarak bulunan Ali O. 112 
sağlık ekiplerinin olay yerindeki ilk müdahalesinin ardından 
ambulansla Manavgat Devlet Hastanesine kaldırıldı. İHA

Dikkatsizlik kaza getirdi

2 otomobilin çarpışması sonucu meyda-
na gelen kazada araçta sıkışan Zehra D. yara-
landı. Sürücü Ahmet D. yaralanan eşi Zehra 
D.’nin kurtarılmasını endişeyle izledi. Ekip-
ler, otomobilin kapısını sökerek kurtardıkla-
rı Zehra D. hastaneye götürüldü. Kaza, saat 
16.30 sıralarında muratpaşa ilçesine bağlı Ye-
nigün mahallesi Kızılırmak Caddesi üzerin-
de meydana geldi. 07 Fn 591 plakalı otomo-
bilin sürücüsü Ahmet D., iddiaya göre önüne 
kıran otomobile çarpmamak için sol şeri-
de doğru manevra yaptığı sırada orta şerit-
te giden Hasan G.’nin kullandığı 07 bRU 899 
plakalı otomobille çarpıştı. 07 Fn 591 plaka-
lı otomobilde bulunan Ahmet D.’nin eşi Zeh-
ra D. sıkıştı. Kazayı görenlerin ihbarı üzerine 
bölgeye polis, itfaiye ve sağlık ekipleri sevk 
edildi.  itfaiye ekipleri otomobilin kapısını sö-
kerek Zehra D.’yi çıkardı. Zehra D., bölgedeki 
özel bir hastaneye sevk edildi. dHa

2 otomobilin çarpıştığı kazada 
2 kişi yaralandı. Kaza nedeniyle 
savrulan otomobilin biri kaldı-
rımdaki aydınlatma direğini ye-
rinden söktü. Yaralılardan Hav-
va E.’nin kız kardeşi bir an olsun 
yanından ayrılmadı. Kaza, saat 
10.30 sıralarında muratpaşa il-
çesi Karacaoğlan ile Emrah cad-
delerinin kesişiminde meydana 
geldi. Emrah Caddesi üzerin-
de seyir halinde olan Havva E. 
idaresindeki 07 bVE 395 plakalı 
otomobille Karacaoğlan Cadde-

si’nden seyir halinde olan Ünal 
Ö.’nün kullandığı 13 DC 323 pla-
kalı otomobil çarpıştı. Kazada 
otomobiller savrulurken, Ünal 
Ö.’nün aracı kaldırımda bulu-
nan aydınlatma direğine çarpıp, 
yerinden sökerek durabildi. Ka-
zayı görenler durumu 112 Acil 
Çağrı merkezi’ne bildirdi. ihbarla 
kaza yerine polis, itfaiye ve sağ-
lık ekibi sevk edildi. Sağlık ekibi 
gelene kadar araçlardan çıkartı-
lan sürücülerden Ünal Ö. yakın-
daki bir iş yerinde otururken, di-

ğer sürücü Havva E. ise yerde 
uzanmış şekilde sağlık ekipleri-
ni bekledi. Havva E.’nin yerde 
olduğu esnada ismi öğrenileme-
yen kız kardeşi bir an olsun ya-
nından ayrılmadı. Kısa sürede 
kaza yerine ulaşan itfaiye ekibi 
çevre önlemi alırken, sağlık eki-
bi ise yaralılara ilk müdahale-
sini gerçekleştirdi. Havva E. ve 
Ünal Ö., ambulanslarla hastane-
ye sevk edildi. Yaralıların hayati 
tehlikesi bulunmazken, kazayla 
ilgili inceleme başlatıldı.  dHa

AntAlYA Emniyet müdürlüğü birim-
leri, il genelinde ‘tehlikeli maddele-
rin izinsiz olarak bulundurulması 
veya el değiştirmesi’ suçunu işleyen 

kişilere yönelik çalışma yaptı. Ekipler, gay-
rimenkul danışmanlık bürosu olarak faali-
yet gösteren bir iş yerinde yapılan aramada, 
4 varil içinde toplam 177 kilogram sodyum 
siyanür maddesi ele geçirdi. olay ile ilgi-
li yakalanan 4 şüpheli gözaltına alındı. Adli 
makamlara sevk edilen 4 şüpheli ‘tehlike-
li maddelerin izinsiz olarak bulundurulması 
veya el değiştirmesi’ suçundan sevk edildik-
leri adli makamlarca tutuklandı. Antalya Em-
niyet müdürlüğü, suç ve suçlularla mücade-
lenin yasaların verdiği yetki ve sorumluluk 
bilinci ile hız kesmeden aynı kararlılıkla de-
vam edileceğini bildirdi.   dHa

İş yerİnden
sİyanür çıktı

Polis ekipleri bir 
iş yerinde yapılan 

aramalarda 177 
kilogram sodyum 

siyanür maddesi ele 
geçirdi. Olayla ilgili 
yakalanan 4 şüpheli 

tutuklandı

GAZipAşA’DA geçtiğimiz gün mey-
dana gelen otobüs kazasının ardın-
dan, bölgede elektrik hattı onarımı ya-
pan bir işçi elektrik akımına kapılarak 
yaralandı. olay, Zeytinada mahalle-
si’nde meydana gelen 1 kişinin haya-
tını kaybettiği ve 9’u ağır olmak üzere 
32 yolcunun yaralandığı otobüs kaza-
sının ardından yaşandı. Kazada, oto-
büsün şarampole yuvarlanması sonu-
cu bölgedeki elektrik nakil hatlarında 
hasar oluştu. Hasarı onarmak için sa-
bah saatlerinde Akdeniz Elektrik Dağı-
tım A.ş. (AEDAş) tarafından bölgeye 
ekip gönderildi. Elektrik şirketi persone-
li orhan E., onarım çalışması sırasında 
elektrik akımına kapılarak yaralandı. 
olay yerinde bulunan çalışma arkadaş-
ları ve çevredeki vatandaşlar durumu 
fark ederek hemen 112 Acil Çağrı mer-
kezi’ne haber verdi. ihbar üzerine olay 
yerine sağlık ve jandarma ekipleri sevk 
edildi. ilk müdahalesi olay yerinde ya-
pılan orhan E., ambulansla Gazipaşa 
Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı. burada 
yapılan kontrollerin ardından orhan 
E., ileri tetkik ve tedavisi için Antalya 
Eğitim ve Araştırma Hastanesine sevk 
edildi. Yetkililer, olayla ilgili inceleme 
başlattı.  İHA

Elektrik hattı
onarımında akıma
kapılarak yaralandı

Finike Toptancı 
Hali’nde yangın

FİNİKE’DE toptancı halinde çıkan yangın paniğe 
neden oldu. Edinilen bilgiye göre, Finike ilçesi Has-
yurt Mahallesi’nde bulunun Finike Toptancı Hali’n-
deki bir depoda dün saat 23.00 sıralarında bilinme-
yen bir sebeple yangın çıktı. Kısa sürede büyüyen 
yangın için bölgeye Antalya Büyükşehir Belediyesi 
İtfaiye Daire Başkanlığı’na bağlı Finike istasyonu-
nun yanı sıra Kumluca ve çevre istasyonlardan 
çok sayıda ekip sevk edildi. Yangın itfaiye ekipleri 
tarafından yaklaşık 2 saatlik çalışmanın ardından 
söndürüldü. Yangının çıkış nedeni araştırılırken, 
büyük çaplı maddi hasar meydana geldi. İHA

ev yangını 
korku saçtı

Serik’te 5 katlı binanın 3’üncü katında oturan aile kahvaltı 
yaparken evdeki dumanı fark edip yardım istedi. Komşuların 

yardımıyla dışarı çıkan ailenin, evindeki yangını itfaiye söndürdü

SErİK Caddesi’ndeki 5 katlı binanın 3’üncü 
katında bacadan kaynaklı olduğu değerlen-
dirilen yangın çıktı. Mutfakta kahvaltı yapan 
Ayşe Kaplan, oğlu Cihan Kaplan, annesi 
Hatice Aşkın, diğer odadaki dumanı fark 
edip yardım istedi. Apartmanın girişindeki iş 
yeri sahibi Ali Kara, üst kattaki ailenin dışarı 
çıkmasına yardımcı oldu. İhbarla olay yerine 
gelen itfaiye, yangını büyümeden söndürdü. 
Alevlerden odadaki kanepe yandı ve evde 
hasar oluştu. Sağlık ekibi dumandan etkile-

nen ve panikleyen Ayşe Kaplan’a müdahale 
etti. Ailenin sağlık durumunun iyi olduğu 
belirtildi.

Ali Kara, “Binadan duman çıktığını fark et-
tim. Komşumuzun bağırması üzerine yangın 
olduğunu anladım ve iş yerimdeki maskemi 
takarak üst kata çıktım. Evde yoğun duman 
vardı. Aileyi dışarıya çıkardım ve itfaiyeyi ara-
dım. İtfaiyenin müdahalesiyle yangın büyü-
meden söndürüldü. Ailemize geçmiş olsun” 
dedi. DHA

Eşinin kurtarılmasını 
endişeyle izledi

Yaralanan ablasının başından ayrılmadı
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Yurttan
kısa kısa

Naci Görür’den 
deprem açıklaması

KAHRAMANMARAŞ merkezli 6 
Şubat depremlerinin ikinci yıl dönü-
münde açıklamalarda bulunan Prof. 
Dr. Naci Görür, “Biz depremde yıkılan 
yerleri eski haline getiriyorsak orayı 
depreme hazırlamıyoruz demektir. 
Depreme hazırlamak demek eski 
durumuna getirmek değil, çok özel 
teknoloji ve bakış açısıyla yöntemle o 
bölgeyi geliştirmek demektir” dedi.

Aktürk: Organize 
disiplinsizlik attırdı

MİLLİ Savunma Bakanlığı (MSB) 
Basın ve Halkla İlişkiler Müşaviri ve 
Bakanlık Sözcüsü Tuğamiral Zeki 
Aktürk, teğmenlere, ‘Silahlı Kuvvet-
ler’den ayırma’ cezası verilmesine 
ilişkin, “Bu gençler söyledikleri söz-
lerden değil, önceden planlı, toplu ve 
organize bir disiplinsizlik yaptıkları, 
mutlak itaati bozdukları ve Türk Silahlı 
Kuvvetleri’nin itibarını zedeledikleri 
için cezalandırıldılar” dedi

Eczacı cinayetinde 
4 yıl sonra karar

İZMİR’İN Karşıyaka ilçesinde, eczacı 
Birsen Bayraktar’ın evinde öldürül-
mesi olayına ilişkin hakkında ‘kasten 
öldürme›den müebbet ve ‘yağmaya 
teşebbüs’ suçlarından hapsi istenen 
apartman kapıcısı Uğur Can, savcılığın 
talebi üzerine yeniden gözaltına alın-
dı. Polis ekiplerince Çarşamba günü 
yakalanan Can, sevk edildiği adliyede 
çıkarıldığı mahkemece tutuklandı.

Yapay zeka ile 
cezayı iptal ettirdi

TOKAT’TA servis şoförü Mehmet 
Can Duran, yapay zekaya yazdırdığı 
dilekçe ile 2 bin 400 TL’lik trafik cezası-
nı iptal ettirdi. Yapay zekanın yazdığı 
dilekçede, fahri müfettişin yazdığı 
cezaya ait herhangi bir görsel veya 
belge olmadığı belirtilirken 3 haftada 
mahkeme Daran’ı haklı bularak cezayı 
iptal etti. Duran, avukat tutmak pahalı 
olduğu için yapay zekadan yardım 
aldığını söyledi.

Mehmet Bozdağ 
savcılığa çağrıldı

İSTANBUL Cumhuriyet 

Başsavcılığı tarafından bazı 

sanatçıların ve oyuncuların 

menajerliğini yapan Ayşe Barım 

hakkında sosyal medyadaki 

iddialar üzerine gerçeğin ortaya 

çıkartılması için re’sen soruştur-

ma başlatılmıştı. ‘Diriliş Ertuğrul’ 

gibi birçok dizinin senaristliğini 

üstlenen Mehmet Bozdağ, soruş-

turma kapsamında İstanbul Ad-

liyesi›nde savcılığa ifade verdi.

Sinan Ateş’in 
davasında tahliye

ESKİ Ülkü Ocakları Eğitim ve 

Kültür Vakfı Başkanı ve Hacettepe 

Üniversitesi Öğretim Üyesi Doç. 

Dr. Sinan Ateş’in öldürülmesine 

ilişkin davada, dosyaları ayrılan 

avukat Serdar Öktem ve eski cina-

yet büro amiri komiser Mustafa 

Ensar Aykal hakim karşısına çıktı. 

Tutuklu sanık Mustafa Ensar Ay-

kal, yurt dışı çıkış yasağı ile adli 

kontrol şartıyla tahliye edildi.

Yüksel Güran 
istinafa başvurdu

DİYARBAKIR’DA, Narin Güran 

cinayetine ilişkin yargılandığı 

davada ‘İştirak halinde çocuğa 

karşı kasten öldürme’ suçundan 

ağırlaştırılmış müebbet hapis 

cezasına çarptırılan annesi Yüksel 

Güran’ın avukatı Yılmaz Demi-

roğlu, Diyarbakır 8’inci Ağır Ceza 

Mahkemesi’ne istinaf başvurusu 

yaptı. Dilekçede, kararın bozulma-

sı ve tahliye edilmesi talep edildi.

DHA-İHA

İlk şiir kitabım Kasım 
2018’de çıktı. İz-
mir’de Yakın Yayı-

nevi yayınladı. Adı 
‘kabuk dudak’. Altı yılı 
geçti. Şiirin belli bir 
okuyucu kitlesi var. O 
kitle içinde dolanıyor 
her şey. Aziz Nesin’e 
mal edilen bir söz var: 
“Her üç Türk gencin-
den dördü şairdir” 
demiş üstat. Tamamen 
doğrudur. Fakat bu 
4 gençten, ancak bir 
tanesi şiir okur. O da 
belli bir süre… Sonuçta 
daralır, daralır, daralır, neredeyse herkesin bir-
birini tanıdığı özel bir kitleye dönüşür. Özgün 
ve değerli bir kitledir bu.

6 YIL SONRA İKİNCİ KİTAP

İşte böyle bir kitlenin içine doğdu ilk şiir 
kitabım. O dosyadan artan başka şiirlerim de 
vardı. Kitabın izleğiyle aynı havayı taşımadığı 
için bir kenara ayırmıştık. Sinan Oruçoğlu’nun 
büyük bir emeği var bu konuda. Zaman içinde 
yeni şiirler de eklendi tabii. Yeni bir kitap hac-
mine ulaştı. Hatta aştı. Elimde dönüp duruyor-
du dizeler. Bir süre önce Antalya’ya yerleşen 
Betül Dünder’e mızmızlandım. “Yayınlanması 

lazım artık” dedim. 

SON RÖTUŞLAR 
YAPILIYOR

Her şey hızlıca 
gelişti bir anda. Ya-
yıncı, yayınevi, editör 
zinciri kuruluverdi. 
Sonrasını anlatmaya-
yım ki büyü bozulma-
sın. İstanbul’dan bir 
yayınevi 
olduğu-
nu söy-
leyeyim 
sadece. 
Kitabın, 

yayınevinin, editörün adını za-
manı gelince yazalım. Bir terslik 
olmazsa bu ayın sonunda matba-
aya gidecek kitap. Çocuğun adını 
da henüz koymadık. Son rötuşla-
rı yapıyorum. Bir hafta sonra tes-
lim edeceğim editöre… O kadar 
hızlı ilerliyor yani… Tahtaya 
vuruyorum. Aman, aman!

FATSA’DA BİR ŞİİR DERGİSİ

Böyle büyükçe bir gelişme 
olunca yazmak istedim. Yoksa 
kendi şiirimden bahsetmeyi çok 

beceremiyorum. O yüzden başka bir emeği de 
aktaramadım. Şiir kardeşim, ‘Göçebe’ dostum 
İrfan Yıldız Ünye’de yaşıyor. İstanbul Hukuk’u 
bitirdikten sonra memleketine döndü. Şiire 
devam etti oralarda. Güzel bir ekiple Fatsa’da 
şiir dergisi çıkartıyorlar. Hem de 2 yıldır. Adı 
‘Gargalak’. İşte bu Gargalak’ın son sayısında 
bir şiirim yayınlandı. Şiirin ismi ‘oculus’. 

BİZİ YUKARIDAN İZLEYENLER

Latince bir sözcük olan oculus, ‘göz’ 
anlamına geliyor. Bir 
kubbenin merkezindeki 
daire şeklinde açıklık için 
kullanılıyor. En meşhur 
örneği Roma’daki Pant-
heon… Resim sanatında 
da yer bulmuş kendine. 
Tepesinde açıklık olma-
yan bazı kubbeleri boya-
yan ünlü ressamlar, sanki 
oradan birileri aşağıya ba-
kıyormuş, bizi izliyormuş 
gibi resimler yapmış. Yani 
biz kubbeye bakarken 
kubbeden de birileri sanki 
bizi izliyor. Gargalak’ta ya-
yınlanan ‘oculus’ işte böyle 
bir duygunun şiiri. Yayın 
yoluna giren yeni kitabım-
da bu şiirim de yer alacak.

KİTABım ÇıKAcAK

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

6 ŞUBAT 2023’te meyda-
na gelen ve 11 ili etkileyen 
depremde 50 binin üzerin-
de vatandaşımız hayatını 
kaybetti, yüz binlercesiy-
se yaralandı. DİSK Akdeniz 
Bölge Temsilcisi ve Genel-İş Antalya 
Şube Başkanı Vedat Küçük, alınma-
yan önlemler ve sorumlulukları üst-
lenmeyen yetkililer nedeniyle yaşa-
nan kayıpların unutulmayacaklarını 
söyledi.

Asrın felaketi olarak tanımlanan 
11 ili etkileyen büyük bir depremin 

ardından 50 binin üzerin-
de vatandaşımızın kaybet-
memizin üzerinden 2 yıl 
geçti. Felaket sonrası afet 
yönetimindeki eksiklikler, 
geciken yardımlar ve he-
sap vermeyen sorumlula-
rın, halkta öfke ve hayal 
kırıklığı yarattığını ifade 
eden DİSK Akdeniz Bölge 
Temsilcisi ve Genel-İş An-
talya Şube Başkanı Vedat 
Küçük, depremin yıl dönü-
münde yaptığı açıklamada, yaşanan-

ların unutulmayaca-
ğını ve sorumluların 
hesap vermesi gerek-
tiğini belirtti. Küçük 
sözlerine, “Bundan iki 
yıl önce, 6 Şubat saba-
ha karşı, 11 ilimizi et-
kileyen korkunç bir 
sarsıntıyla uyandık. 
On binlerce insanı-
mız hayatını kaybet-
ti, yüz binin üzerin-

de yurttaşımız yaralandı. 
Hayatta kalan yüz bin-
lerce insan sevdiklerinin 
yanı sıra, evini, işini, ge-
leceğini ve umudunu yi-
tirdi. Hayatını kaybeden 
her bir insanımızın acısını 
ilk günkü gibi yüreğimiz-
de hissediyoruz. Depremin 
hemen ardından ortaya 
çıkan afet yönetiminde-
ki zafiyet, halkta büyük 
bir öfke ve hayal kırıklığı 

yarattı. Kurtarma ekiplerinin gecik-
mesi, yardım organizasyonlarındaki 
koordinasyonsuzluk, kamu otoritele-
rinin çaresizliği, binlerce canın kay-
bına sebep oldu. Sonrasında ise dep-
remin yaralarını sarmak için bilime, 
sosyal politikaya ve sosyal devlete 
her zamankinden daha çok ihtiyacı-
mız olduğunu bir kez daha gördük. 
Bu yıkım karşısında hesap vermesi 
gerekenlerin hiçbir biçimde sorumlu-
luk üstlenmediğini tekrar tekrar ya-
şadık” dedi.

KAHRAMANMARAŞ 
merkezli 6 Şubat 2023 
depremlerinin 2. yıl dö-
nümünde, deprem böl-

gesindeki eğitim sisteminde 
yaşanan sorunlar devam edi-
yor. Eğitim Sen Antalya Şube Başkanı 
Kadir Öztürk, Hatay’da derslik sayısı-
nın neredeyse yarıya düştüğünü, okul-
larda hijyen ve güvenlik sorunlarını ar-
tırdığını söyledi.

BELİRSİZLİK ENDİŞE YARATIYOR

Deprem bölgelerinde öğretmenle-
rin barınma sıkıntılarının de-
vam ettiğini öğrencilerin eği-
tim hakkına erişimi büyük 
ölçüde kısıtlandığını belir-
ten Eğitim Sen Antalya Şube 
Başkanı Kadir Öztürk, Türki-
ye genelindeki okulların dep-
reme dayanıklılığı konusunda 
da belirsizliklerin sürdüğünü 
ve bu durumun endişe yarat-
tığını söyledi. Başkan Öztürk 
“Depremin en ağır etkilediği 
alanlardan birisi de eğitim sis-

temi ve okullar olmuştur. 
Deprem sonrasında yüzler-
ce okul kullanılamaz hale 
gelirken, yüz binlerce öğ-
renci eğitim hakkından 
mahrum kalmıştır. Dep-
remlerin üzerinden iki yıl 
geçmiş olmasına rağmen 
deprem bölgesinde eğitim 
hâlâ ciddi sorunlarla kar-

şı karşıyadır. Üstelik yalnızca deprem 
bölgesi değil, Türkiye genelindeki okul-
ların depreme dayanıklılığı konusunda 
gerekli adımların atılmamış olması en-
dişe verici bir durumdur. Deprem böl-
gesindeki illerde eğitim, felaketin üze-
rinden iki yıl geçmiş olmasına rağmen 
hâlâ tam anlamıyla normalleşebilmiş 
değildir” dedi.

Öztürk “Adıyaman, Hatay, Malatya, 

Osmaniye ve İskenderun’da deprem 
sonrasında eğitimde yaşanan temel 
sorunları, fiziki altyapı eksikliklerini, 
öğretmen ve öğrenci sorunlarını, hij-
yen ve barınma sıkıntıları yaşamak-
tadır. On binlerce bina gibi, eğitim ku-
rumları da büyük hasar almıştır. Millî 
Eğitim Bakanlığı’nın (MEB) verilerine 
göre, deprem bölgesindeki birçok okul 
ya tamamen yıkılmış ya da ağır hasar 
görmüştür. Ancak, aradan iki yıl geç-
mesine rağmen hâlâ bir çok okulun ye-
niden inşası tamamlanmış değildir. 
Deprem bölgesinde eğitim ya hasar-
lı binalarda ya da geçici konteyner sı-
nıflarda sürdürülmeye çalışılmaktadır. 
Bu durum, öğrencilerin güvenliği açı-
sından büyük bir risk oluşturmaktadır. 
Hasarlı binaların hâlâ kullanılmaya de-
vam edilmesi, olası artçı sarsıntılarda 
ya da yeni bir depremde daha büyük 
bir felaketin yaşanmasına neden ola-
caktır. Konteyner sınıflarda ise öğren-
ciler hem fiziksel olarak zor koşullarda 
eğitim görmekte hem de psikolojik ola-
rak kendilerini güvensiz hissetmekte-
dir” diye konuştu.

Deprem bölgesinDe 
eğitim sorunu var

Afet bölgesindeki eğitim sorunları devam ettiğini ifade eden Eğitim Sen Antalya Şube Başkanı Kadir 
Öztürk, “Hatay, Adıyaman, Malatya, Osmaniye ve İskenderun’da birçok okul hâlâ kullanılamaz 

haldeyken, öğrenciler konteyner sınıflarda eğitime devam etmek zorunda kalıyor” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Depremleri unutmayacağız
DİSK Akdeniz Bölge Temsilcisi ve Genel-İş Antalya Şube Başkanı Vedat 
Küçük, 6 Şubat depreminin 2. yılında sorumluların hesap vermediğini 
vurgulayarak, “Ne yitirdiklerimizi unutacağız ne de sorumluları” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

6 ŞUBAT 2023’te Kahramanmaraş 
merkezli 11 ili yıkan, binlerce kişinin ha-
yatını kaybetmesine neden olan depre-
min ikinci yılında; deprem bölgesinde 
hayatın kaybedip memleketleri Antal-
ya’da defnedilen vatandaşlar için An-
talya Büyükşehir Belediyesi tarafından 
Kuran-ı Kerim okutuldu.  Büyükşehir 
Belediyesi Mezarlıklar Şube Müdürlü-
ğü tarafından depremde hayatını kay-
bedenlerin mezarlarına Türk bayrağı 
dikildi. Görevli personeller mezarları te-
mizleyerek çiçekleri suladı ve şehit me-
zarlarına karanfil bıraktı. Büyükşehir 
Belediyesi Mezarlıklar Şube Müdürlüğü 
personelleri ayrıca Aksu Alaylı Mahalle-
si’nde defnedilen deprem şehitlerini de 
ziyaret ederek mezarları başında andı.  
HABER MERKEZİ 

6 Şubat deprem 
şehitleri anıldı
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Dünyadan 
kısa kısa

ABD’de ihtiyati 
tebdir kararı alındı

ABD Maryland Bölge Yargıcı Deborah 
Boardman, Başkan Donald Trump’ın 
doğumla vatandaşlık hakkı elde 
edilmesini engelleyen kararnamesine 
karşı ülke çapında ihtiyati tedbir kararı 
aldı. Boardman, vatandaşlık hakkının 
verilmemesinin telafisi olmayan büyük 
zararlara yol açacağını aktararak karar-
namenin 125 yıllık Yüksek Mahkeme 
içtihadıyla çeliştiğini kaydetti.

Filipinler’de uçak 
kazası: 4 kişi öldü

FİLİPİNLER’İN güneyindeki Ma-
guindanao del Sur eyaletine bağlı 
Ampatuan kasabasında yerel saatle 
14.00 sıralarında Beech King Air 350 
tipi küçük uçak pirinç tarlasına düştü. 
Kazada uçaktaki 3’ü yabancı uyruklu 
4 kişinin hayatını kaybettiği, cansız 
bedenlerin bölge halkı tarafından uça-
ğın enkazından çıkarıldığı belirtildi. 
Kazanın nedeni ise henüz bilinmiyor.

Gazze’ye insani 
yardım sürüyor

İSRAİL ile Hamas arasındaki ateşke-
sin 19 Ocak’ta yürürlüğe girmesinin 
ardından Gazze Şeridi’ne insani yar-
dım girişi sürüyor. BM İnsani İşlerden 
Sorumlu Genel Sekreter Yardımcısı 
Tom Fletcher, “Yardım konvoyu ile 
Gazze’nin kuzeyine geçmek üzereyiz. 
Ateşkesin ilan edilmesin bu yana 
geçen iki haftada 10 binden fazla TIR 
giriş yaptı. Muazzam bir artış” dedi.

Ahmed Şara’ya 
Fransa’dan tebrik

FRANSA Cumhurbaşkanı Emma-
nuel Macron, Suriye Cumhurbaşkanı 
Ahmed Şara ile telefonda görüştü. 
Macron, Şara›yı göreve başlaması 
dolayısıyla tebrik ederek Suriye’deki 
geçiş dönemine desteğini ifade etti. 
Macron, Fransa’nın, Suriye’ye yönelik 
yaptırımların kaldırılması ve ülkenin 
ekonomik iyileşmesine katkı sağlan-
ması için çaba gösterdiğini bildirdi.

Santorini’den 
11 bin kişi kaçtı

YUNANİSTAN’IN turizm adası 

Santorini başta olmak üzere Ege 

Denizi’ndeki Kiklad Adaları’nda 

depremler devam ediyor. Cumar-

tesi gününden bu yana meydana 

gelen yüzlerce depremin ardın-

dan Santorini Adası’ndan 7 bini 

feribot, 4 bini de uçakla olmak 

üzere en az 11 bin kişi ayrıldı. 

Santorini, Anafi, Paros, Nakşa 

ve Mikonos adalarında okullar 

yarına kadar kapalı olacak.

Bangladeş’te  
tansiyon arttı

BANGLADEŞ’TE Hindistan’a 

sığınan devrik Başbakan Şeyh 

Hasina’nın ulusa sesleneceğini 

açıklamasının ardından sokaklara 

dökülen protestocular ülkenin de 

kurucu lideri ve Şeyh Hasina’nın 

babası Mujibur Rahman’ın evini 

ateşe verdi. En az 20 yıl boyunca 

ülkeyi yöneten Hasina, babasının 

evine yapılan saldırıyı kınayarak, 

“Bir binayı yok edebilirler ama 

tarihi silemezler” dedi. 

‘En sıcak Ocak’ 
kayıtlara geçti

AVRUPA Birliği’nin (AB) Coperni-

cus uydu izleme sistemi, geçen ayın 

en sıcak Ocak olduğunu duyurdu. 

Copernicus’tan yapılan açıklamaya 

göre, geçen ay ortalama sıcaklık 

13,23 derece ölçüldü. Bu, 1850-1900 

yıllarını kapsayan sanayi öncesi 

dönem ortalamasının 1,75 derece 

üstüne karşılık geldi. ‘Ocak 2025’ 

için Avrupa karasal ortalama sıcak-

lığı 1,80 derece ölçüldü. 

DHA-İHA

Bir meslek büyüğümün sözüdür;
‘Gazeteciysen eğilmeyeceksin, eğilecek-

sen gazeteciyim demeyeceksin’
Doğruları ve gerçekleri yazdıkları için çok 

sayıda gazeteci, yazar ve şair bombalandı, kat-
ledildi. Kimi kalleşçe kurşunlandı, kimi işken-
cede öldü.

Onların doğruyu ve gerçeği yazmaları isten-
medi

Eğilmeyen, dik duran gazetecilerin bir hika-
yeleri olmalıydı.

Onların yolunda yürüyen, 
dik duran gazeteciler ve ya-
kınları o hikayeleri yazdılar 
ve ‘Pelerinsiz Kahramanlar’ 
adlı bir kitap ortaya çıktı.

Kibele Kültür Sanat Dergisi 
Yönetim Kurulu Başkanı Erdal 
Bila ve Derginin Yazıişleri 
Müdürü yazar Hatice Dök-
men’in hazırladığı ve Destek 
Medya Grubu tarafından 
yayınlanan ‘Pelerinsiz Kah-

ramanlar/Gazeteci Dünyayı Ayağınıza Getirir’ 
adlı kitap piyasaya çıktı.

Gazeteci dostum, yazar ve İnsan Hakları Ak-
tivisti Hatice Özbay’ın önerisi ile benim de bir 
anımı yazarak kitapta yer almamı isteyen yazar, 
şair Cezmi Ersöz’ü kıramadım bir iki anı ve 
birkaç fotoğraf gönderdim. 

Kitabı geçtiğimiz gün DR’dan aldım. 
İki bölümden oluşan kitabın birinci bölümün-

de doğruları ve gerçekleri yazdıkları için bom-
balanarak katledilen ya da silahla vurularak 

öldürülen ya da işkence altın-
da ölen gazeteciler ile kültür, 
sanat dünyasında eserleri ile 
iz bırakmış gazeteci, yazar ve 
şairleri gazeteci dostları ve 
yakınları anlatmış. 

Örneğin, belgesel film deni-
lince akla gelen ilk isim gaze-
teci Nebil Özgentürk dostum 
‘Uğur Mumcu ve Mümtaz 
Sevinç’ başlıklı bir anı yazısı 
ile katılmış kitaba. Zeynep 

Oral Nazım Hikmet’i, Sezai Sarıoğlu 
Hrant Dink’i, Muharrem Aydın yurtdışın-
da ölen arkadaşım, dostum gazeteci Celal 
Başlangıç’ı ‘Demokrat Don Kişot’ başlıklı 
yazısı ile katılmış, 50 yıllık dostum, ga-
zeteci, Hatice Özbay elleri ayakları bağlı 
şekilde bir evin bodrum katında cesedi 
bulunan ‘İslami Kesim Aktivisti’ dediği 
Konca Kuriş’i yazmış. Daha kimler ve 

neler neler var bu kitapta! Metin Göktepe, Onat 
Kutlar, Ümit Kaftancıoğlu, Kutlu Adalı, İlhami 
Soysal, Bülent Ecevit, Musa Anter ve diğerleri

Benim de 12 Eylül darbesinde yaşadığımız 
sansür kıyımı ile ilgili mütevazı bir/iki anımın 
yer aldığı kitabın ‘Gazeteciler’ adlı ikinci bö-
lümünde anıları ile kitaba bazen acı ve hüzün 
bazen de renk katan gazeteci dostları bulacak-
sınız. Kimler yok ki bu kitapta; Ayşenur Arslan, 
Barış Pehlivan, Barış Terkoğlu, THA’dan dos-
tum Bilal Meşe, tabi Cezmi Ersöz, Can Dündar, 
Erk Acarer, Hüsnü Mahalli, Coşkun Aral, Işıl 
Özgentürk, Musa Ağacık, Miyase İlknur, Timur 
Soykan, İzmir’den meslektaşlarım Tülay Cengiz 
ve Ümit Otan ve daha niceleri.

Kitabı merak edenler için gazetecilikte iz 
bırakmış bu çok önemli kişileri ve değerlerinin 
yaşamlarını, yaptıklarını, ya da yapamadıklarını 
öğrenmek, bilmek isteyen, özellikle İletişim, 
Radyo, Televizyon öğrencileri için yol gösteren 
bir kitap.

Alın okuyun.

Fahrettin 
HEPKESKİN

Pelerinsiz 
Kahramanlar

6 Şubat depreminin sabahında 
Antalya’dan bölgeye destek gönde-
ren platform üyelerinin yaşadığı zor-
luklara dikkat çeken Şefler Platfor-
mu kurucusu ve mutfak şefi Tuğrul 
Öztaş, “Deprem sabahı Antalya’dan 
bölgeye yardım göndermek için he-
men harekete geçtik. Kentin ileri ge-
len yerel kurum ve kişilerine yardım 
taleplerimizi ilettik ancak karşılık 
alamadık. Bugün ise yine aynı ku-
rum ve kişilerin mesajları insanla-
rı incitiyor” ifadeleriyle eleştirdi. Tuğ-
rul Öztaş, deprem sonrası destek 
konusunda yaşadıkları hayal kırık-
lıklarını da dile getirerek, “Bu süreç-
te duyarsız kalan kişi ve kurumların 
sadece taziye mesajlarını görmek in-
sanları incitiyor” dedi. 6 Şu-
bat depremi sonrası Antal-
ya’da ve özellikle turizm 
sektöründe ciddi kayıplar 
yaşandığını belirten Öztaş, 
depremin yıkıcı etkileri-
nin yalnızca Kahraman-
maraş’ta değil Antalya’da 
da hissedildiğini vurgula-
yarak, “Antalya’daki şefle-

rimiz, turizm sektöründeki önem-
li isimlerimizi kaybettik. Bu, yalnızca 
afet bölgesine değil Antalya’nın tu-
rizmine de büyük bir darbe vurdu” 
dedi. Depremin yalnızca can kayıp-

larıyla sınırlı kalmadığını, 
aynı zamanda Antalya’nın 
yetişmiş ve değerli insan 
gücünü de kaybettiğini, 
deprem sonrası birçok kişi-
nin yurtdışına gitmeyi ter-
cih ettiğini belirten Öztaş, 
“Kayıplarımız sadece dep-
remde hayatını kaybeden-
lerle sınırlı kalmadı. Çok 

değerli ve sektörde uzun yıllar dene-
yime sahip insanlar, bu felaketten 
sonra yurtdışına gitmeye karar ver-
diler. Bu durum, şehrimizin ve özel-
likle turizm sektörünün geleceği açı-
sından büyük bir kayıp anlamına 
geliyor. Yetişmiş ve tecrübeli eleman-
ların başka ülkelere gitmesi, Antal-
ya’nın sahip olduğu potansiyeli de 
bir anlamda yitirmemize yol açtı” 
dedi. Şef Osman Şeker ise “Antalya 
ve Fethiye’den gelen arkadaşlarımız 
kurumlardan önce bize ulaştılar. Bi-
zim için deprem değil sonrasında ya-
şanılanlar asıl acı” diye konuştu.

6 ŞUBAT 2023 tarihinde Kahra-
manmaraş merkezli gerçekle-
şen depremlerin yıldönümünde 
Cumhuriyet Halk Partisi Antalya 

İl Başkanlığı eylem gerçekleştirdi.  Sa-
bah karşı 04.17’de il başkanlığı önün-
de yapılan açıklamaya CHP İl Başkanı 
Nail Kamacı, CHP Yüksek Disiplin Kuru-
lu Üyesi Deniz Demiröz,  İl Yöneticileri, 
Kepez İlçe Başkanı Gökhan Ölmez, Dö-
şemealtı İlçe Başkanı Veli Cot, İl Gençlik 
Kolları Başkanı Onur Kayar, Muratpaşa 
İlçe Gençlik Kolları Başkanı Salih Can 
Akbaş ile çok saydı partili katıldı. 

CHP Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, 
“Depremlerin üzerinden 2 yıl geçmesi-
ne rağmen bölgede hala değişen hiçbir 
şey olmadığını gördük. Verilen hiçbir 
söz tutulmadı. Ölen ve kayıp olan in-
sanların rakamları bile doğru verilme-
di” dedi. ‘O günkü acı bugün hala hepi-
mizin yüreğinde’ diyen kamacı, “Tüm 
Türkiye’de resmi kayıtlara göre 50 bi-
nin üzerinde olan şehitlerimize Al-
lah’tan rahmet diliyorum. Bütün acı-

lı ailelere, bütün milletimize başsağlığı 
diliyoruz. 6 Şubat 2023 tarihinde saat 
04.17’de merkez üssü Kahramanma-
raş Pazarcık ilçesi olan 7.7 büyüklüğün-
de meydana gelen depremin 2. Yıldö-
nümünde hükümetin bütün vaatlerine 
rağmen hala çadırlarda ve konteyner-
lerde yaşama mücadelesi veren binler-
ce yurttaşımız var. O günlerde deprem-

den çok yoğun etkilenen, sokaklarında 
adım atmanın mümkün olmadığı, hiç-
bir arabanın seyir halinde olamadığı 
bir büyük yıkımı yaşamıştı. İki yıl ön-
cesini hatırladığımızda gözün gözü gör-
mediği, toz toprak içinde, çığlıkların, 
Türkçe ve Kürtçe ağıtların birbirine ka-
rıştığı, gecesi - gündüzü olmayan, ya-
sın en yoğun yaşandığı bütün rakam-

ların ve dışarıdan görünen her şeyin 
ne kadar gerçek dışı olduğunu hepimiz 
gördük. Kefensiz defnedilen, kuralla-
ra rağmen DNA vermenin mümkün ol-
madığı, sayıların birbirine karıştığı bir 
büyük acının içindeydik. Geçen 2 yıl-
da yaralar hala kanarken, hiçbir sözün 
tutulmadığını görüyoruz” şeklinde ko-
nuştu. Kamacı “Biz Halkımızla birlikte 
çektiğimiz acıları, yaşadığımız felake-
ti asla halktan saklamayacağız. Milleti-
mizin kanayan yaralarına merhem ol-
duk ve olmaya devam edeceğiz.  Bizler 
İktidar gibi ‘ depremden sonra önlem-
ler alacağız’ diye halktan vergi topla-
yıp, bir kez daha çarçur etmelerine izin 
vermeyeceğiz. Deprem bölgesindeki 
11 ilimizde vatandaşın hakkını ve hu-
kukunu savunmak Cumhuriyet Halk 
Partisinin boynunun borcudur. Bizler 
bu depremi unutmadık. Unutmayaca-
ğız ve unutturmayacağız. Bu bilim düş-
manı, rant için, para için insanların 
ölümüne sebep olan iktidara mesajı-
mızdır” dedi. HABER MERKEZİ 

Deprem saatinDe
‘Deprem’ eylemi
CHP İl Başkanlığı 6 Şubat depremlerinin yıl dönümünde sabaha karşı 04.17’de İl Başkanlığı önünde eylem yaptı.  

İl Başkanı Nail Kamacı, “Geçen 2 yılda yaralar hala kanarken, hiçbir sözün tutulmadığını görüyoruz” dedi

Büyük felaketten 
turizm de etkilendi

Antalya Şefler Platformu kurucusu ve mutfak şefi Tuğrul Öztaş, 
Kahramanmaraş depremi sonrası sadece afet bölgesinin değil 

Antalya ve turizm sektöründe de büyük kayıplar yaşandığını söyledi

KAPİTALİST politika-
ların doğa olaylarını 
afete dönüştürdüğünü 
ve depremin sorumlu-
sunun bu anlayış ol-
duğunu ifade eden 
SES Antalya Şubesi 
Eğitim ve Örgütlenme 
Sekreteri Aslı Soydar, yaşanan felake-
tin etkilerinin hâlâ sürdüğünü ve sağlık 
ile sosyal hizmet emekçilerinin yaşadı-
ğı sorunların çözülmediğini belirtti. Kar 
hırsının felakete neden olduğunu söyle-
yen Soydar, hem depremzedelerin hem 
de sağlık ve sosyal hizmet çalışanları-
nın hakları için mücadelesine devam 
edeceğini söyledi.

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri 
Sendikası Antalya Şubesi Eğitim ve ör-
gütlenme Sekreteri Aslı Soydar 6 Şu-
bat depreminin 2. yılı nedeniyle yaptı 
açıklamada “Geride kalan 2 yılda dep-
remzedeler ile sağlık ve sosyal hizmet 
emekçilerinin sorunlarının halen çö-
zülmediğini” belirtti. Soydar  “Deprem-
de yaşamını yitiren sağlık ve sosyal hiz-
met emekçilerinin anısına bağlılığımızı 
ifade ediyoruz. 6 Şubat depremlerinin 2. 
yılında depremzede halkımız ile sağlık 

ve sosyal hizmet emekçileri-
nin sorunları halen çözülmüş 
değil. Çözüm için mücadele-
de olan örgütümüz bu çaba-
sını sürdürmeye devam ede-
cektir” dedi.

2 yıldır sorunlar
hala çözülemedi

GÜVEN 
GÜNEŞ



GÜNCEL6 7 ŞUBAT 2025
CUMA

AntAlyA Büyükşehir Belediyesi, kırsal mahal-
lelerde yaşayan vatandaşların ihtiyaç ve talepleri-
ni karşılamak için projeler yapmaya devam ediyor. 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Bö-
cek’in Çok Amaçlı Sosyal Salonlar vaadi kırsal bölge-
lerde hayat buluyor.

YAZ KIŞ HİZMET VERECEK 

Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Dairesi Başkanlığı 
tarafından tamamlanan proje, 1443 metrekare alan 
üzerinde 561 metrekare kapalı alana sahip. Bölgenin 
iklim şartları nedeniyle soğuk olmasından dolayı yaz 
kış kullanılabilmesi için çok amaçlı salonun dört ta-

rafının kapalı tasarlandı. Dereköylü vatandaşların, 
düğün ve mevlit gibi etkinliklerde kullanabileceği 
çok amaçlı salonun içerisinde mutfak, hazırlık odası 
ve tuvaletler de bulunuyor. 

MAHALLE TALEP ETTİ 

Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek’e çok 
amaçlı salon talep ettiklerini söyleyen Dereköy Ma-
hallesi Muhtarı Nebi Büyükkeleş, “Başkanımıza ma-
hallemizin ihtiyacını ilettik, söz verdi ve sağ olsun 
güzel bir şekilde yapıldı. Köyümüzün en acil ihtiyaç-
larından biriydi, çünkü konforlu ve düzenli bir buluş-
ma yerimiz yoktu. Salonun geniş bir alanı var, ısıt-

ma ve soğutma sistemleri, mutfak ve tuvalet mevcut. 
Mahalle halkım adına Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek’ çok teşekkür ederim” diye 
konuştu. 

BAŞKAN BÖCEK’E TEŞEKKÜR 

Dereköy sakini Alime Arslan, “Köyümüzde daha 
önce böyle bir yer yoktu. Nişan, kına ve mevlit gibi 
toplantılarımızı açık alanda ve bakımsız bir yerde ya-
pıyorduk. Dışarıdan köyümüze gelen ziyaretçilerimiz 
için de zor oluyordu. Ama şimdi Muhittin Böcek Baş-
kanımız bize güzel bir salon yapıp hediye etti. Allah 
razı olsun” diye konuştu.   HABER MERKEZİ

KArAyollArı Genel Müdür-
lüğü’nden Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi’nin sorumlulu-
ğuna dahil edilen Aksu ilçesi 

D400 Antalya- Mersin yolu üzerinde 
bulunan Aksu Çayı Köprüsü’nde güç-
lendirme çalışması gerçekleştirildi. 
Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Dai-
re Başkanlığı ekiplerinin yapmış oldu-
ğu incelemelerde köprünün ayakların-
da oyulmaların olduğu tespit edilmişti. 
Risk altında olan köprüde Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi Fen İşleri Daire 
Başkanlığı ekipleri tarafından köprü 
ayaklarını korumak ve olası risklerin 
önüne geçmek için güçlendirme çalış-
ması yapıldı.

AKSU ÇAYI KÖPRÜSÜ 
GÜÇLENDİRİLDİ

Fen İşleri Daire Başkanlığı Yatırım-
lar Şube Müdürlüğü’nde görevli inşaat 
mühendisi Gamze Kılınç, köprü ayak-
ları güçlendirme çalışması hakkında, 
şu bilgileri verdi: “Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi olarak Aksu ilçesi D400 
yolu üzerinde bulunan Aksu Çayı Köp-

rüsü’nün akarsuyun akış yönünün bo-
zulmasıyla köprü ayağında oyulmala-
rın meydana geldiğini tespit ettik. Bu 
oyulmalar nedeniyle köprünün fore 
kazıklarının açığa çıktığını fark ettik. 

Hızla çalışmalara başladık. Oyulmala-
rın meydana geldiği köprü ayağında 
güçlendirme yapmanın yanı sıra diğer 
ayaklarında da gerekli önlemleri ala-
rak dere içerisinde suyun akışını bozan 

menfezlerin yıkılarak gereken dolgu 
temizliğini gerçekleştirdik. Trafik akışı-
nı engellemeden iyileştirme çalışmala-
rımızı hızlı bir şekilde tamamlamış bu-
lunmaktayız.”  DHA

Büyükşehir Belediyesi, Expo bölgesinde bulunan Aksu Çayı Köprüsü’nde başlatmış olduğu 
güçlendirme çalışmasını tamamladı. Trafik yoğunluğunun fazla olduğu köprünün, zamanla 

yıpranan ayakları bakım ve onarım çalışması kapsamında güçlendirilerek güvenli hale getirildi

Aksu ÇAyı köprüsü
güvenli hAle gelDi

Kepez Belediyesi, kaldırım çalışma-
larıyla yayaların güvenliğini artırırken, 
mahallelerin de modern ve düzenli bir 
görünüme kavuşmasını sağlıyor. 2024 
yılında 36 kilometre yeni kaldırım çalış-
ması gerçekleştiren Fen İşleri Müdürlü-
ğü ekipleri, yeni yılda da hizmet çalış-
malarına hız kesmeden devam ediyor.  
Çalışmalar kapsamında, Çamlıbel ve 
Duacı mahallelerinde yaya yolları dü-
zenlenerek modern ve güvenli hale ge-
tiriliyor. Duacı Mahallesi’nde park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekiplerinin 9123 
ile 9165 sokak kesişimine inşa ettiği 
yeni park alanında, Fen İşleri Müdürlü-
ğü ekipleri kaldırım çalışması gerçek-
leştirdi.  park alanına 110 metre bordür 
ve 180 metre kare parke taşı döşendi. 
ekipler, yine Duacı Mahallesi’nde 9150 
sokakta semte yeni kazandırılan park 
alanında 60 metre bordür ve 100 met-
rekare parke taşı döşeme çalışması ger-
çekleştirecek.

ÇAMLIBEL’DE KALDIRIM ÇALIŞMASI

Kepez Belediyesi Fen İşleri Müdürlü-
ğü ekipleri, Duacı mahallesi ile eş za-
manlı olarak Çamlıbel Mahallesi’nde de 
kaldırım çalışmalarına başladı. 4902 So-
kak’ta 80 metre bordür ve 120 metre-
kare parke taşı döşenerek mahallenin 
yaya yolu daha güvenli hale getirildi. 
Kepez Belediyesi, bir yandan ilçeye açı-
lan yeni yollara kaldırımlar inşa eder-
ken, bir yandan da ekonomik ömrünü 
tamamlayan kaldırımları da yenileme 
çalışmalarıyla konforlu ve güvenli hale 
getiriyor.    HABER MERKEZİ 

Yaya yollarına 
konforlu dokunuş

FİNİKe’De yer alan ve kazıların de-
vam ettiği 2 bin yıllık Limyra Antik 
Kenti’ndeki antik tiyatronun yanında 
bulunan tarım arazisinin kamulaştırıl-
masına ilişkin karar Resmi Gazete’de 
yayımlandı.

Finike ilçesindeki, milattan önce 
5’inci yüzyıla tarihlenen Limyra Antik 
Kenti, güneyinde yer alan ve su altın-
da kalan tarihi sütunlu caddesi ile her 
yıl binlerce yerli ve yabancı turisti ağır-
lıyor. Arkeolojik kazıların devam ettiği 
alanın kuzeyinde ise orijinali Helenis-
tik döneme ait olan, milattan sonra 141 
yılında büyük bir onarım geçiren tiyat-
ro binası yer alıyor. Yapılaşmanın ve ta-
rım arazilerinin ortasında kalan tarihi 
tiyatro ile ilgili olarak Resmi Gazete’de 
karar yayınlandı. Kararla tarihi tiyatro 
yanında bulunan 2 bin 300 metrekare 
tarım arazisi Kültür ve Turizm Bakanlı-
ğı tarafından acele kamulaştırılacak.

RESMİ GAZETE’DE YAYIMLANDI

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip er-
doğan imzasıyla yayınlanan kararda; 
şu ifadelere yer verildi: “Limyra Antik 
Kenti ziyaretçi Karşılama Merkezi ve 
Çevre Düzenleme projesi kapsamında 
arkeolojik kazı ve restorasyon çalışma-
larının gerçekleştirilebilmesi amacıy-
la Antalya İli, Finike İlçesi, Saklısu Ma-
hallesinde bulunan özel mülkiyete ait 
101 ada, 52 parsel numaralı taşınma-
zın, Kültür ve Turizm Bakanlığı tarafın-
dan acele kamulaştırılmasına, 2942 sa-
yılı Kamulaştırma Kanunu’nun 27’nci 
maddesi gereğince karar verilmiştir.” 
DHA

Tarım arazisine 
kamulaştırma çıktı

Kepez Devlet Hastanesi tarafın-
dan düzenlenen “Acil Hemşireliği 
Günleri” sempozyumu başladı. Ke-
pez Devlet Hastanesi 15 Temmuz 
Konferans Salonu’nda 6-7 Şubat 
tarihlerindeki etkinlikte acil hemşi-
reliğine dair birçok oturum düzen-
lenerek, güncel bilgi ve deneyimler 
paylaşılacak. Sempozyumun açılı-
şında konuşan Başhekim Ramazan 
Gürkan, “Acil sağlık hizmetleri, sağ-
lık sistemimizin ve hastanelerimizin 
aynasıdır. Biz de bunun farkında 
olarak acil hemşireliği eğitimi kap-
samında iki günlük bir sempozyum 
düzenledik” dedi. Kepez Devlet 
Hastanesi’nde 83 acil hemşire ile 
hizmet verdiklerini belirten Opr. 
Dr. Gürkan, hastanenin yaklaşık 
600 bin nüfusa hitap eden geniş bir 
bölgeye sağlık hizmeti sunduğunu 

ifade etti. 
Başhekim 
Gürkan, “Gün-
lük yaklaşık 
bin 600-bin 
700 hastaya 
acil servis 
hizmeti veri-
yoruz. Ayrıca 
günlük 45-50 
ambulans ile 
hasta kabul 

ediyoruz. Bu yoğunluk, acil sağlık 
hizmetlerinde kaliteyi ve farkın-
dalığı artırma gerekliliğini ortaya 
koyuyor. Yüzyılın felaketi olarak 
adlandırdığımız 6 Şubat depremi-
nin yıldönümüne denk gelen bu 
sempozyum da acil durum tecrü-
belerimizi pekiştirmemiz açısından 
anlamlı” diye konuştu. İHA

Sağlık sisteminin en kritik rolü ‘Acil’de 
Kepez Devlet Hastanesi Başhekimi Opr. Dr. Ramazan 
Gürkan, acil sağlık hizmetlerinin sağlık sistemindeki 

kritik rolüne dikkat çekerek, “Acil sağlık hizmetleri, sağlık 
sistemimizin ve hastanelerimizin aynasıdır” dedi

korkuteli’ye salon müjdesi
Büyükşehir 
Belediyesi, Korkuteli 
İlçesi Dereköy 
Mahallesi’ne 
vatandaşların uzun 
süredir ihtiyaç 
duyduğu düğün, 
mevlit ve çeşitli 
toplantılarını 
gerçekleştirebileceği 
çok amaçlı salon 
projesinin yapımını 
tamamladı



Öncelikli hedefi altyapıdan oyuncu 
yetiştirmek olan kepez Belediyespor 
kulübü’nün voleybol takımı bu sezon 
3 ana lig, 7 gelişim liginde oynayan ta-
kımlarıyla sezonu kapattı. kepez’deki 
ilköğretim okullarında yaptıkları yete-
nek taramasıyla seçtikleri kursiyerler-
den hazırlık takımları kuran kepez,  ye-
tenekli adaylara lisans çıkartarak her 
yıl bir üst ligde oynama imkanı sağlı-
yor.

Bir önceki sezon bölgesel lig şampi-
yonu olarak 2’inci lig’e yükselen ve 

yaş ortalaması 16-17 olan kepezli vo-
leybolcular, ortalama 7 yıl daha dene-
yimli oyuncuların yer aldığı takımlara 
karşı mücadele etti. A takımın altın-
daki gençler, yıldızlar ve küçükler ka-
tegorisindekiler, Türkiye şampiyonası-
na katılmak için forma terletti. Antalya 
merkezinde oynayan minikler ve midi-
ler ise maç yapma heyecanı yaşadı.

YENİ SEZON HAZIRLIĞI

Hemen her sezon yaklaşık 2 oyun-
cusu 2’inci lig düzeyi takımlarına gi-

den kulüp, bu sezonu 10 takım ile ka-
pattı. Deneyim kazanarak üst liglere 
giden öğrencileriyle gururlandıklarını 
belirten antrenör Aziz Yığ, sporculara 
verdikleri desteklerden dolayı Başkan 
Mesut kocagöz’e teşekkür etti. Yığ,“Bu 

sezon A takımımızda ilk kez 2’inci lig 
gören öğrencilerimiz 16 maç yaptı. Ge-
lecek sezon planlamalarımızı yaptık-
tan sonra takımlarımızın antrenmanla-
rını haziran ayında başlatacağız” dedi.   
HABER MERKEZİ 
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Ümit Milli Takımı’nın
rakipleri belli oldu 

Ümit Milli Futbol Takımı’nın, 2027 
UeFA Avrupa U21 Şampiyonası 

eleme gruplarında mücadele edeceği 
rakipleri belli oldu. Milliler, H Grubu’n-
da Ukrayna, Hırvatistan, Macaristan 
ve litvanya ile eşleşti. eleme maçları 
2025 Mart ayında başlayacak ve ekim 
2026’ya kadar sürecek.

TFF’den Gürsoy Yalçın
 için başsağlığı mesajı 

Sergen Yalçın’ın kardeşi Gürsoy 
Yalçın hayatını kaybetti. konu ile 

alakalı TFF’den yayımlanan başsağlığı 
mesajında, “A Millî Futbol Takımımızın 
eski oyuncusu ve teknik direktör Ali 
Rıza Sergen Yalçın’ın kardeşi Gürsoy 
Yalçın’ın vefat ettiğini derin bir üzüntü 
ile öğrenmiş bulunuyoruz Yalçın’a 
Allah’tan rahmet; kederli ailesine baş-
sağlığı dileriz” denildi.

Sinan Bolat 
Kasımpaşa’da 

istanbul ekibinden transferle 
ilgili yapılan açıklamada, “Belçika 

Pro ligi ekiplerinden Westerlo forması 
giyen Sinan Bolat, düzenlenen imza 
töreninde kendisini 2024/25 sezonunun 
sonuna kadar kiralık olarak kasım-
paşamıza bağlayan sözleşmeye imza 
attı. Yeni transferimiz Sinan Bolat’a 
hoş geldin diyor, başarılar diliyoruz” 
ifadelerine yer verildi.

PFDK’dan 
ceza çıkmadı 

Profesyonel Futbol Disiplin kurulu 
(PFDk), “Bilinçli sarı kart görmesi” 

nedeniyle kurula sev edilen Galatasa-
raylı oyuncu Abdülkerim Bardakcı’ya 
ceza verilmediğini açıkladı. Açıklama-
da, “Disiplin ihlalinin unsurları oluşma-
dığından ceza tayinine yer olmadığına 
karar verilmiştir “ ifadeleri kullanıldı.

Mario Lemina
Galatasaray’da 

Sarı-kırmızılı kulübün lemina 
transferiyle ilgili kamuyu Aydın-

latma Platformuna yaptığı açıklamada, 
“Profesyonel futbolcu Mario Rene 
Junior lemina’nın transferi konusunda, 
kulübü Wolverhampton Wanderers 
Football club ile anlaşmaya varılmıştır” 
denildi. Galatasaray futbolcunun eski 
kulübüne 2 milyon 500 bin euro trans-
fer bedeli ödeyecek.

Marcelo, yeşil 
sahalara veda etti 

ispanyol ekibi Real Madrid’in 
unutulmaz futbolcularından Bre-

zilyalı sol bek Marcelo, yeşil sahalara 
veda etti. Son olarak Brezilya’da Flumi-
nense forması giyen Marcelo, sosyal 
medya hesabından yaptığı paylaşımla 
36 yaşında futbol kariyerini sonlandır-
dığını açıkladı. Tecrübeli isim, Brezilya 
Milli Takımı ile de 58 müsabakada 6 gol 
kaydetti.

AnTAlYASPoR taraftar grubu 
07 Gençlik, deprem bölgesi-
ne yardım kampanyası baş-
lattı. kırmızı beyazlı taraftar-

lar bağışlarla toplanan bot ve montları 
deprem bölgesine ulaştırdı. Antal-
ya’da yaşayan futbolseverler başta ol-
mak üzere çok sayıda kişi bu yardım 
kampanyası çerçevesinde çeşitli mik-
tarlarda bağış ile deprem bölgesinde 
kanayan yaralara merhem olmak için 
yardımda bulundular. Toplanan meb-
lağlar ile alınan mont, bot gibi kışlık 
gereksinimler Hatay’daki okullarda 
bulunan çocuklara ulaştırıldı.  

konuyla ilgili 07 Gençlik taraftar 
grubundan yapılan açıklamada, “07 

Gençlik Antalyaspor Taraftarlar Der-
neği olarak, 6 Şubat depreminin yara-
larını sarmaya çalışan Hatay’daki kar-
deşlerimizi unutmadık. Depremden 
etkilenen konteyner kentte bulunan 

okulumuza desteklerimizi ulaştırarak, 
eğitimlerine devam eden çocuklarımı-
zın yanında olduk. Hatay’ın yeniden 
ayağa kalkması için elimizden geleni 
yapmaya devam edeceğiz. Bu anlam-

lı yardımları ulaştırmamıza katkı sağ-
layan, destek veren herkese gönülden 
teşekkür ederiz. Birlikte daha güçlü-
yüz” ifadeleri kullanıldı. 

HABER MERKEZİ 

07 Gençlik’ten 
Hatay’a yardım

Antalyaspor taraftar grubu 07 Gençlik’in düzenlediği yardım 
kampanyasında toplanan bağışlar deprem bölgesindeki okullara ulaştı

Heyecan
başlıyor

TVF kadınlar 2. lig’de mücadele eden Manav-
gat Belediyespor kadın Voleybol Takımı, play-
off çeyrek final etabında sahneye çıkacak.

TVF 2. lig’de play-off mücadeleleri 7-8-9 Şubat 
tarihlerinde Mersin ilinde Mersinli Ahmet 1000 
kişilik Spor Salonu’nda Hakkari Gençlik ve Spor-
tif Faaliyetler kulübü, Büyükçekmece Voleybol 
Akademisi Spor kulübü ve Mehmet ege inşa-
at orhaniyespor ile çeyrek finalde karşılaşacak 
olan Trendy Hotels Manavgat Belediyespor ka-
dın Voleybol Takımı çeyrek finali geçerek, nev-
şehir’de oynanacak olan yarı final ve final etap-
larına katılmak için mücadele edecek. İHA

Genç sultanlar
deneyim kazandı

Bu sezon 10 altyapı takımıyla liglerde 
oynayan Kepez Belediyespor Kulübü’nün 

voleybol branşı, deneyim kazanıp 
transfer olan sporcularıyla gururlanıyor



26 7 ŞUBAT 2025 CUMA

Muratpaşa Belediyesi, ilçede yaşa-
yanların İngilizce konuşma becerilerini ge-
liştirmesi için ücretsiz ‘Language Lounge’ 
etkinlikleri başlatıyor. 12 şubat’ta başlaya-
cak etkinlikler, prof. Dr. Erdal İnönü Kent 
parkı’ndaki Kültür Kafe’de düzenlenecek.

Muratpaşa Belediyesi’nin Çevre Eko-
nomi ve toplum araştırmaları Derne-
ği (ÇEtaDEr) ve Martı Gençlik Derneği 
(MaGEND) işbirliğiyle hayata geçirdiği İn-
gilizce Konuşma Kulübü, katılımcılara İn-
gilizce pratik yapma ve dilde özgüven 
kazanma fırsatı sunuyor. Etkileşimli akti-
viteler, tartışmalar ve grup çalışmalarıyla 
İngilizce konuşma becerilerini geliştirme-
yi hedefleyen etkinlikler, aynı zaman-
da kültürel etkileşimi artırarak toplum-
sal katılımı teşvik ediyor. 4 hafta sürecek 
olan program, her çarşamba ve perşembe 
günü 20.00-21.30 saatleri arasında gerçek-
leştirilecek. Katılmak isteyenler, başvuru 
formuna Muratpaşa Belediyesi’nin resmi 
sosyal medya hesaplarında biyografi kıs-
mında yer alan web sitesi üzerinden ula-
şabilecek. İHA

KorKutELİ’NİN sıcak ve sami-
mi atmosferi Kepez’de yaşatıldı. 
Kepez Belediyesi’nin katkılarıyla 
Erdem Bayazıt Kültür Merkezi’n-
de düzenlenen “Özlem şahin ile 
akdeniz’in Sesi” programı Kor-
kutelilileri buluşturdu. Etkinlik-
te, sanatçılar şaban Çatallar ve 
Mehmet Sarı, anadolu’nun eş-
siz türkülerini seslendirerek ka-
tılımcılara unutulmaz bir anlar 
yaşattı.

Gece boyunca en sevilen tür-
küler seslendirildi. Geceye, Kor-
kuteli Belediye Başkanı Saniye 
Caran, Kepez Belediyesi Başkan 
Yardımcısı Evrim Yalçın, meclis 

üyeleri ve muhtarlar katıldı. Kor-
kuteli Belediye Başkanı Caran, 
bu güzel etkinliğe destek veren 
Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz’e teşekkürlerini ilet-
ti. Kepez Belediye Başkan Yar-
dımcısı Evrim Yalçın da,  Başkan 
Mesut Kocagöz’ün sevgi ve se-
lamlarını ileterek, Kepez’de dü-
zenlenen kültür buluşmalarına 
dikkat çekti. Sanatın ve sanat-
çının desteklenmesi gerektiğini 
vurgulayan Yalçın, kültür buluş-
malarının toplumun birlik ve be-
raberliğini pekiştirdiğini, kültürel 
mirasın yaşatılmasına katkı sağ-
ladığını belirtti.  HABER MERKEZİ

ANtaLYa’Da ku-
rulan ve dört mü-
zisyenden olu-
şan 1881’s müzik 

atatürk’ün sanat ve kül-
tür anlayışını yansıtmak 
ve yüceltmek, atatürk’ün 
mirasını bugüne taşımak, 
onun sanata olan tutku-
su ve modernleşme vizyo-
nunu müzikle ifade etmek 
için hayata geçti.

Grup, bilgisayar öğ-
retmenliği mezunu olup 
müziğe yönelen aynı za-
manda ‘ritimle Gülüm-
se’ adlı şovun sahibi olan 
perküsyon sanatçısı Mu-
rat Kavaklıdan, akdeniz 
Üniversitesi Devlet Konser-
vatuvarı mezunu keman 
sanatçısı Miraç Özkaya, sa-
natçı Mertcan Demircan 
ve yine akdeniz Üniversi-
tesi Devlet Konservatuvarı 
mezunu piyano sanatçısı 
Yener şamlı’dan oluşuyor. 

Grubun solistliğini Mert-
can Demircan üstleniyor.  
Grup kendi amacını, ata-
türk’ün sanat ve kültüre 
olan bağlılığını temel ala-

rak, onun ideallerini mü-
zikle yaşatmak ve geniş 
kitlelere ulaştırmak ayrıca 
türk müziği ve Batı müzi-
ği motiflerini bir araya ge-
tirerek ifade etmek olarak 
açıklıyor. 

Grubun ‘atatürk’e Dair’ 
isimli albümü 4 şarkıdan 
oluşan albümü piyasaya 
çıktı. albümde yer alan, 
payidar, Bozok, 09:05 ve 
Çocuk isimli şarkılar ata-
türk’ün hayatının her ev-
resine hitap ediyor. payi-
dar isimli şarkı, atatürk’ün 
kavuşamadığı Fikriye Ha-
nım’a olan duyguları-
nı, Bozok isimli şarkı ata-
türk’ün yakın arkadaşı 
Salih Bozok ile olan ilişki-
sini, Çocuk isimli şarkı ulu 
Önder’in çocuklara olan 
sevgisini anlatırken, 09:05 
isimli şarkı da Mustafa Ke-
mal paşa’nın hayatının 
son dönemini konu alıyor. 
atatürk’e Dair’ isimli al-
büm, 17 ocak’ta tüm diji-
tal platformlarda dinleyici-
lerle buluştu.  

HABER MERKEZİ 

aNtaLYa Bilim Merkezi’n-
de bulunan airbus a320 yolcu 
uçağı simülasyonu, ziyaretçile-
re unutulmaz bir pilotluk dene-
yimi yaşatıyor. Kepez Belediye-
si’nin çatısı altında hizmet veren 
antalya Bilim Merkezi, havacılık 
okullarında yer alan yolcu uçağı 
simülasyonu ile herkese kısa sü-
reli pilot olma imkanı sunuyor. 
Havacılık meraklılarına eşsiz bir 
deneyim yaşatan merkez, 12 yaş 
ve üzerindeki herkesin pilot kol-
tuğuna oturmasına imkan tanı-
yor. Dünyanın herhangi bir ha-
valimanından gerçek zamanlı 

kalkış, uçuş ve iniş imkanı sağla-
yan simülatör, gerçeğe çok yakın 
kokpiti ile dikkat çekiyor. airbus 
a320 yolcu uçağı simülasyonu 
merkezin havacılık müzesi bö-
lümünde yer alıyor. Düşük yol-
cu kapasiteli kısa mesafe yolcu-
lukları için tasarlanmış bir model 
olan airbus a320, sadece türki-
ye’de değil, dünya sivil havacılık 
firmaları filolarında aktif olarak 
kullanılıyor. Havacılığa mera-
kı olanların gerçek zamanlı uçuş 
yapabildiği simülasyon, öğretici 
olduğu kadar eğlenceli dakikalar 
vaat ediyor.  İHA

AntAlyAlı gruptAn
‘AtAtürk’e DAir’ Albümü

Antalya’da doğan 1881’s isimli müzik grubu 4 şarkıdan oluşan ‘Atatürk’e Dair’ isimli albümünü 
piyasaya sürdü. Albümdeki şarkılar Atatürk’ün hayatındaki özel anlara ve özel duygulara odaklanıyor

Antalya-
Konya 

karayolu 
açıldı

AntAlyA’yı Konya’ya bağlayan Akseki-Seydişehir 
karayolu, kar ve tipinin etkisini yitirmesiyle tüm araç tra-
fiğine açıldı. Karayolları Alacabel ekipleri trafiğin aksama-
ması için çok sayıda iş makinesi ile yol açma ve tuzlama 
çalışmaları sürdürdü. Akseki Bölge Trafik ekipleri ise ağır 
tonajlı araç sürücülerini dinlenme tesislerine yönlendirdi. 
Alacabel’de öğle saatlerinde tipinin etkisini yitirmesiyle 
birlikte ekiplerin yoğun çalışması sonucu Akseki-Seydişe-
hir karayolu tamamen tüm araç trafiğine açıldı. ihA
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Muratpaşa’da 
İngilizce etkinliği

Kepez’de Korkuteli Kültür Gecesi
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